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SKRIFTLIG FRÅGA E-3670/09
från Umberto Guidoni (GUE/NGL)
till kommissionen

Angående: Enels kolkraftverk "Pietro Vannucci" i Gualdo Cattaneo

I kommunen Gualdo Cattaneo har Enel drivit ett kraftverk sedan 1967. Till en början drevs det med 
brännolja och 1990 övergick man till att använda kol.

Enel har i två skriftliga meddelanden officiellt informerat den kommunala förvaltningen i 
Gualdo Cattaneo om att det på anläggningen genom ett förenklat förfarande dumpas aska från tung 
brännolja från kraftverket Montalto di Castro och andra anläggningar. Askan klassificeras som 
”specialavfall” på grund av dess höga toxicitet.

I två biologiska övervakningsstudier av miljön, som utförts av företaget EcoTech i Perugia på uppdrag 
av kommunen och under miljöministeriets beskydd, visas bland annat att nivån för föroreningar av 
tungmetaller (zink, vanadin, koppar, aluminium, kadmium, arsenik, kvicksilver osv.) är så hög att den 
klassificeras som ”inte bra” för miljökvaliteten i kommunen Gualdo Cattaneo.

Fina partiklar, i synnerhet mikropartiklar och nanopartklar från förbränningsugnar, har förödande 
effekter på hälsan. I det berörda området har det skett en tydlig ökning av antalet fall av leukemi och 
luftvägssjukdomar. 

Mot denna bakgrund undrar jag följande:

1. Anser inte kommissionen att det bör kontrolleras om det har förekommit överträdelser av den 
europeiska miljölagstiftningen?

2. Vilka åtgärder avser kommissionen vidta för att avhjälpa den aktuella situationen om det 
bekräftats att utsläppen från anläggningen är skadliga?


